



金獎 Gold Award

學校:中學 Schools : Secondary



東華三院郭一葦中學 TWGHs Kwok Yat Wai College

本校一直致力推動學校的環保教育工作，致力提高學生的環保意識及鼓勵學生在日常生活中實踐。本校將綠色概念融入課程及活動之內，培育學生成為負責任的地球村民。

Our School is dedicated to the education of environmental protection. We hope to raise students' environmental awareness and encourage students to apply their learning in daily life. Green concept is incorporated into different school curriculum and activities so as to nurture our students to be the responsible villagers of our Earth.



「我愛飲水運動」成功鼓勵學生自備水樽，達致減廢效果。
"I Love Drinking Water Campaign" - Encourage students to bring their own water bottles to school every day.



學校小食部提供可循環再用的餐具供學生使用，減少使用即棄餐具，以響應綠色校園生活。
In order to promote the waste reduction, our tuck shop provides reusable cutlery for students.



學校鼓勵同學使用手帕，減少使用紙巾。
Students are encouraged to use handkerchiefs instead of tissue paper.



有機種植小組成員定時收割有機蔬菜
The committee members of Garden Club harvest the organic vegetables regularly